
Vraag Van der Plas, BBB   
 
Vraag aan de minister van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit  
 
Aanleiding is de EU Transportverordening (EG nr. 1/2005) mbt het vangen van kippen 
  

1. Is de minister op de hoogte van de huidige situatie m.b.t. tillen of slepen aan de poten van 
kippen? 

a. Zie hiervoor beantwoording van vragen op 29 maart 2021 (21073141) 
b. Uitspraak CBb d.d. 29-4-2021 

2. Weet de minister dat de Wet Dieren van toepassing is op alle dieren, niets daarop 
uitgezonderd, van hobbydierhouder met 1-2 kippen tot de grootste professionele 
pluimveehouderij met honderdduizenden kippen? 

3. Weet de minister dat het in Nederland gaat om de aan de poten opgetilde kippen? 
4. Weet de minister dat buitenlandse aan de poten opgetilde kippen wel in Nederland geslacht 

mogen worden en dit ongeveer 45% van de Nederlandse slachtcapaciteit is? 
5. Weet de minister dat de Dierenbescherming bij brief d.d. 25-5-2021 pleit: 

a. Om niet te wachten op aanpassing van de Europese transportverordening EG nr. 
1/2005; 

b. Om net als Kipster en Rondeel de rechtop vangen methode toe te passen; 
c. Dat vangploegen getraind worden op rechtop vangen; 
d. Dit op te nemen in het kwaliteitssysteem IKB PSB. 
e. En onderzoek uit te voeren naar andere innovatieve vangmethodes. 

6. Is het de minister bekend dat op jaarbasis in Nederland 0,04% van de kippen (Alleen Kipster 
en Rondeel) worden geladen met een rechtop vangmethode en dat 99,96% van de kippen in 
Nederland aan de poten worden opgetild? 

7. Is het de minister bekend dat in geheel Europa en in de gehele wereld kippen aan poten 
worden opgetild? 

8. Is het de minister bekend dat alle erkende IKB PSB pluimveeservicebedrijven verplicht 
werken met opgeleid personeel via de door Avined erkende opleiding: cursus Verantwoord 
Pluimveeladen? 

a. Dat verzoek c van de Dierenbescherming nu al dagelijkse praktijk is; 
b. Dat verzoek d van de Dierenbescherming nu al een vereiste is om erkend te zijn en te 

blijven; 
c. Verzoek e van de Dierenbescherming een suggestie is, immers de innovatie heeft de 

laatste 15-20 jaar niet stilgestaan deze wordt dagelijks toegepast en verder 
doorontwikkeld, alles in relatie met dierenwelzijn en arbeid gerelateerde zaken, ook 
i.v.m. Arbo wetgeving. 

9. Is het de minister bekend dat gemiddeld genomen over alle stalsystemen en 
pluimveediersoorten de gemiddelde arbeidsinzet 4x hoger zal zijn bij de rechtop 
vangmethode? 

10. Heeft de minister onderzoek gedaan naar dierwelzijn bij de heden ten dage gebruikte 
vangmethoden? 

11. Is de minister bekend met de huidige personeelsinzet o.a. arbeidsmigranten bij het vangen 
van kippen? 

12. Kan de minister opsommen wat de gevolgen zijn indien kippen niet meer opgeladen kunnen 
worden? 

13. Hoe gaat de minister, samen met de pluimveesector, dit probleem op de kortst mogelijke 
termijn oplossen? 


